
 

ADVENTNÍ KONCERT POŘÁDANÝ NAŠÍ DOUBRAVOU SE VYDAŘIL 

Poslední listopadovou sobotu se konal v Římskokatolickém kostele sv. Hedviky adventní koncert, na 

kterém se pod vedením sbormistryně Mgr. Petry Rašíkové a za doprovodu kláves Mgr. Aleše Bíny 

představil vámi oblíbený Smíšený pěvecký sbor gymnázia a obchodní akademie Orlová – ARTEP. Sbor je 

znám svou dlouhou historií a sbírkou cen, které získal jak v tuzemských tak i v zahraničních soutěžích. 

Poslední významný úspěch  sboru je z listopadu roku 2024. V Itálii v Mezinárodní soutěži pěveckých 

sborů získal zlaté pásmo. Premiérou adventního koncertu bylo vystoupení Ing. Doroty Pěchovičové a 

MgA. Jána Gerláthyo, Ph.D., kteří nám zahráli na lesní rohy. Paní Dorotu Pěchovičovou můžete znát 

z Mysliveckého spolku Orlová a Doubrava. Pan Ján Gerláthy mimo jiné působí na Ostravské univerzitě, 

fakultě umění ve funkci tajemníka kateder umění. Nápaditě sestavený program letošního adventního 

koncertu nabídl publiku směs vánočně laděných melodií. Například sbor zazpíval  Sanctus od Johna 

Leavittiho, od Ondřeje Gregora Brzobohatého  modlitbu a na lesní hory jsme slyšeli Tereziánskou 

fanfáru, Credo z Hubertské mše a další skladby. Advent je časem očekávání, naděje a ztišení. Hudba a 

zpěv nám pomohly naladit naše srdce na toto výjimečné období. Hra na lesní rohy přinesla do krásných 

prostor kostela ještě více radosti a klidu. 

Děkujeme publiku, že si našlo čas na tento okamžik sdílení  a zastavení se v předvánočním shonu. 

Děkujeme vám, že jste vytvořili krásnou a neopakovatelnou atmosféru klidu a pohody. Jsme tomu rádi, 

že můžeme na další hudební cestě  finančně podpořit mladé vystupující. Ráda bych také poděkovala 

jednak všem členům spolku NAŠE DOUBRAVA, kteří se podíleli na přípravě a průběhu adventního 

koncertu, jsem si toho vědoma, že toho nebylo málo. Zvláštní poděkování patří našim podporovatelům 

Nadaci ČEZ a společnosti Salea za poskytnutí finančních příspěvků, díky kterým se adventní koncert 

mohl konat. Závěrem nikoliv však významem, bych ráda poděkovala zdejší farnosti, za to, že nám bylo 

umožněno, aby se právě zde v těchto krásných prostorách mohl adventní koncert konat. Moc 

děkujeme! 

Těšíme se na další setkání s vámi na našich akcích. 

Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková, předsedkyně NAŠE DOUBRAVA, z.s. 
www.nasedoubrava.cz 

 


